



濤告會 **Prayer Meeting** 















因今天在大衛的城裡,為你們生了救主,就是主基督。你 之處榮耀歸與神!在地上平安歸與他所喜悅的人! TODAY IN THE TOWN OF DAVID A SAVIOR HAS BEEN BORN TO YO FIND A BABY WRAPPED IN CLOTHS AND LYING IN A MANGER. GL ON WHOM HIS FAVOR RESTS.









### 因今天在大衛的城裡,為你們生了救主,就是主基督。你們要看見一個嬰孩,包著布,臥在馬槽裡,那就是記號了。在至高

### TODAY IN THE TOWN OF DAVID A SAVIOR HAS BEEN BORN TO YOU; HE IS THE MESSIAH, THE LORD. THIS WILL BE A SIGN TO YOU: YOU WILL FIND A BABY WRAPPED IN CLOTHS AND LYING IN A MANGER. GLORY TO GOD IN THE HIGHEST HEAVEN, AND ON EARTH PEACE TO THOSE







## 請往前坐 來敬拜我們的神 Please fill the seats in the front first Prepare to Worship our God





# 日記前折り企劃 「 「 「 「 「 「 」 、 」 、 」 、 」 、

## 聖誕祝福特別企劃影片

你們是世上的光。城造在山上是不能隱藏的。人點燈,不放在斗底下,是放在燈臺上,就照亮一家的人。 馬太福音Matthew 5:14-15





## 日子 Call to Worship

## What a Happy Day 或際生







## 的拜 Worship

























## 祝福每位朋友都能夠領受耶穌誕生的好消息 並體會神給每一個人所量身訂製的愛

Please pray for our Gospel friends, that each of them may receive the good news of Jesus' birth and experience God's love designed uniquely for every individual.























J個小家 (學生牧區支援) 中大校區

## 愛宴服事 Luncheon service









### 取餐後用餐=>水池或恩典



### 下週預告 12/29 Preview For Next Week





## 期末頒獎 Final Rewards

## 高天圓 牧師 PASTOR KAO



## New Year's Eve 537 12/31, 7:30PM, 信望愛室









## 聖誕短泉 Christmas Drama offering

## 尔很特别 You are special 兒童主日學

### 上週經文 Last Week Scripture

### 約翰福音 John 3:14-16

### 3:14 摩西在曠野怎樣舉蛇,人子也必照樣被舉起來, 3:15 叫一切信他的都得永生。 3:16 「神愛世人,甚至將他的獨生子賜給(他們), **叫一切信他的,不致滅亡,反得永生。**

14 Just as Moses lifted up the snake in the wilderness, so the Son of Man must be lifted up, 15 that everyone who believes may have eternal life in him." 16 For God so loved the world that he gave his one and only Son, that whoever believes in him shall not perish but have eternal life.





















### 4:19 我們愛,因為神先愛我們。 4:20 人若說「我愛神」,卻恨他的弟兄,就是說謊話的; 不愛他所看見的弟兄,就不能愛沒有看見的神。 4:21 愛神的,也當愛弟兄,這是我們從神所受的命令。

19 We love because he first loved us.

- 20 Whoever claims to love God yet hates a brother or sister is a liar. cannot love God, whom they have not seen.
- 21 And he has given us this command: Anyone who loves God must also love their brother and sister.

### 約翰壹書 1John 4:19-21

For whoever does not love their brother and sister, whom they have seen,







## 特別的愛 給特別的你 **Special Love for Special you**



## Calling















### 本週經文 This Week Scripture



### 約翰壹書 1 John 4:18

- 愛裏沒有懼怕; **愛既完全,就把懼怕除去。** 因為懼怕裏含着刑罰, 懼怕的人在愛裏未得完全。
- There is no fear in love. But perfect love drives out fear, because fear has to do with punishment. The one who fears is not made perfect in love.



## 普世歡騰 Joy to The World









### 第一次來嗎? FIRST TIME HERE? 期待更多認識你,歡迎填寫新家人表單→

我用主的愛真誠來愛你(x2) With the love of God, I love you genuinely(x2) 因我見你裡面有王的榮美 Because in you, I see the glory of God 我用主的愛真誠來愛你 With the love of God, I love you genuinely

邀請大家去認識 1 位叫不出名字的 弟兄姊妹 或 朋友 請樓上的弟兄姊妹下樓來,大家一起來歡迎新朋友





- 願耶和華賜福給你 願耶和華永遠保護你 願耶和華祂的臉光照你 願耶和華賜你平安
  - 願神永遠祝福你們
- 願在主裡相會再相會 願在主裡相會再相會 願主的愛永遠在你心懷





The Lord bless you and keep you; the Lord make his face shine on you and be gracious to you; the Lord turn his face toward you and give you peace.

























